



# الشركة الوطنية المتحدة للهندسة والمقاولات ش.م.م

## AL WATANYIAH UNITED ENGINEERING & CONTRACTING CO. LLC

### QUALITY POLICY

- Al Watanyiah United Engineering & Contracting Co. LLC is committed to provide Client satisfaction by understanding and consistently meeting their requirements in an innovative, economic and efficient manner.
- The company will operate every aspect of its business to those standards that offer the right quality of service to all the Clients.
- We dedicate ourselves to continually improve the organizational capabilities, productivity and performance through the adoption of Quality Management System.
- We strive to create an environment for the continuous development of our Human Resources.

### سياسة الجودة

- تلتزم الشركة الوطنية المتحدة للهندسة والمقاولات ش.م.م بكسب ثقة العملاء بتفهم وتلبية احتياجاتهم دائماً بصورة حديثة ، وإقتصادية ، وفعالة .
- سوف تقوم الشركة بالعمل من كافة النواحي على تحقيق هذه المعايير التي توفر الجودة المطلوبة لكافة العملاء .
- إننا نكرس كافة جهودنا بصورة مستمرة على تحسين مقدرات الشركة ، ومستوى إنتاجيتها ورفع مستوى أدائها من خلال العمل بنظام إدارة الجودة .
- نبذل قصارى جهدنا لخلق بيئة صحية مناسبة تحقق التطور المستمر لمواردنا البشرية.

Dr. Hamed Hashim Al Dhahab  
Chief Executive Officer

د. حمد بن هاشم الذهب  
الرئيس التنفيذي

Date: 02.03.2014